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Sergeja Puppis Freebairn 

1. Pred kratkim je ponovno prišlo do nesreče v ulici K Jezeru zaradi neprilagojene hitrosti – 

dva vozila sta trčila v nadstrešek krajana, ga skoraj porušila ter poškodovala tako avtomobile 

kot javno razsvetljavo. Navkljub dejstvu, da ni pločnika, cesta je široka zgolj za eno vozilo, 

zato je omejitev 30, ter da povrhu gre tako za kolesarsko kot šolsko pot, se omejitve hitrosti 

vozniki ne držijo. Najmanj ena nesreča letno je, ko se kakšno vozilo zaleti v ograjo katerega 

izmed krajanov. Vsled navedenega stanujoči v ulici K Jezeru zahtevajo takojšen sestanek z 

odgovornimi na občini, da se opredelijo dodatni ukrepi za umirjanje hitrosti, saj ne omejitev, 

ne občasni radar nista dovolj. Predlagajo plastične “ležeče policaje” kot tudi opcijo zaprtja 

ulice.  

2. Na poti od mesta do Rance je klopi prerasla trava, pogosto pa so tudi polni koši. Ne glede 

na to, ali se ne kosi zaradi čebel ali rac, ni nobenega izgovora, da se ne bi pokosil ozek kos 

okrog klopi. Javne službe morajo te zadeve same redno pregledovati in jih urediti.  

Aleksander Voda 

1. Pot na grad iz smeri Prešernova je na zadnjem delu od lesenih stopnic naprej zelo zaraščena 

in neurejena, kar ni v ponos in vzgled občini. Drevesa in ostalo rastlinje moti neoviran 

prehod, nad čem so negodovali obiskovalci v soboto, ko smo se udeležili dogodka na gradu. 

Glede na to, da smo že zakorakali v novo turistično sezono, dajem pobudo, da se vzdrževalcu 

navedene poti naloži, da čim prej uredi navedeno pot in odstrani moteče rastlinje. 

2. Gramozirana pot od Term Ptuj proti Dravi, ki je s strani Ptujčanov in turistov, ki koristijo 

kapacitete Term Ptuj v vsakodnevni uporabi, je neurejena in polna lukenj, vsak česar je ob 

dežju in še nekaj dnevov po dežju praktično težko uporabna. Glede na to, da je navedena pot 

zelo frekventna, dajem pobudno, da se pot uredi tako, da se nasipa v nastale luknje gramoz in 

se pot nato utrdi in uredi. Trenutno stanje poti ni v ponos ne Termam Ptuj, niti Mestni občini 

Ptuj. 

 Miha Požgai 

1. Dajem pobudo, da naj Javne službe Ptuj  podaljšajo rok ,do katerega si je možno naročiti 

odvoz kosovnih odpadkov oziroma bi  bil ta  lahko mogoče celo neomejen? 

2. Predlagam naj Javne službe Ptuj  vrečke za embalažo in papir ,ki jih občani občasno 

prejmemo, razdelijo v razmerju  v katerem se te v njihovo obdelavo tudi vrnejo. Če občani pri  

vsakokratnem pobiranju  oddajo npr.  tri vreče embalaže in eno vrečo papirja, bi bilo smotrno 

da jih v tem razmerju tudi prejmejo. Upravljalec naj na podlagi svojih podatkov seveda določi 

ustrezno razmerje. 



3. Dajem pobudo naj se na spletno stran Mestne občine Ptuj uvrsti tudi nek pregled 

nepremičnin ki jih ima občina v lasti. Vse skupaj bi se lahko naredilo  npr.  v google maps , 

kjer bi bile posebej označene nepremičnine ki so v načrtu ravnanja z nepremičninami za 

posamezno leto. Prostora bi pa se menda našel za kakšno drugo uporabno  informacijo. 

Matej Siebenreich 

1. Zanima me kakšna je končna vrednost investicije lokala v ljudskem vrtu 

2. Kdo bo kril stroške izgube lokala JS na mestni tržnici 

3. Na mestni tržnici se naj razmisli o namestitvi vodometa po vzoru Prešernovega trga v 

Ljubljani . S tem bi ustvarili turistično atrakcijo in hkrati hladili ploščad v poletni vročini 

4. Čim prej se naj opravi strategija o združitvi nekaterih javnih zavodov 


